



因應新型冠狀病毒疫情的最新發展及配合特區政府最新疫情的防控工作，以保障公眾安全，原定於 **2022 年 1 月 15 日 (星期六)**舉行的「**中國銀行盃 - 2021 世界管理挑戰賽澳門區總決賽**」將延期舉行直至另行通知。

倘有最新的比賽日程確認及安排，將會透過電郵及電話通知各隊伍的隊長，敬請留意。

如有任何疑問，歡迎致電 8296 0737 / 2832 3233 或電郵 gmc-asia@mma.org.mo 與本會劉小姐聯絡。

In view of the latest development of the pandemic and in accord with the recent pandemic prevention measures adopted by the Macao SAR government, for the sake of public safety, the **“Bank of China Trophy Global Management Challenge Regional Final 2021”** which was originally scheduled to take place on **15th January, 2022 (Saturday)** will be **postponed until further notice**.

For the updated schedule and arrangement of the competition, team leaders will be informed through email and phone call. Please pay attention!

Please feel free to contact Ms. Zoe Lau at 8296 0737 / 2832 3233 or email to gmc-asia@mma.org.mo should you have any concern or query.